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Lepo je pomagati Ijudem
Lizfka Pečenko je prijetna sogovornica, kipa raje

pripoveduje o bogatem delu Rdečega križa kot o
sebi, svojem žfvljenju. Že leta nazaj/e predsednica
RK v krajevnlh skupnostih Kolodvor in Josip PraŠ-
nikar, aktivna pa /e tudi v druglh DPO v krajevni
skupnostl in občini.

Rodila se je v Škocjanu v Po-
djuni na Koroškem, med drugo
vojno je v Ljubljani kot ilegalka
pomagala osvobodilnemu boju,
v Podjunj pa pomagala pri orga-
niziranju in širjenju Osvobodil-
ne fronte. Aktivistka RK je že
od leta 1946, o svojem prvem
stiku s to humanitamo organi-
zacijo pa pripoveduje takole:

»Možje bilzaprt vDachauu, s
sinom pa sva bila na Koroškem.
Po končani vojni so bili vsi ju-
goslovanski politični zapomiki
v taborišču dlje kot ostali in ta-
krat nisem o možu ničesar vede-
la. Vendar pa sem kmalu dobila
od Glavnega odbora RK Slove-
nije pismo, ki ga je poslal mož in
v kateretn je pisal, da se bo ver-
jetno kmalu vrnil. To je bilo za-
me veliko olajšanje in hkrati
prvi prijetni stik z RK, ki je že
takrat skrbel za poizvedovanje.«

»Narava dela RKsejepo voj-
ni nekoliko spremenila. Kakš-
na dela in naloge opravlja RK
vKSdanes?«

»Aktivnost naše organizacije
je živopisna. Poleg akcij zbira-
nja oblačil, obutve, papirja, po-
hištva itn. smo lani pripravili še

• precej obdaritev in drugih akcij.
Za dan žena smo, na primer,
zbrali denar za starejše, pa tudi
za mlajše socialno ogrožene in

bolne žene. Ob tednu RKin te-
dnu solidamosti smo prav tako
nudili socialno pomoč socialno
ogroženim krajanom in otro-
kom. Ob dnevu republike smo
bolnitn, starejšim ali revnejšim
krajanom podelili pralni prašek,
kavo in drugo, otrokom samo-
hranilk in revnejšim otrokom
pa smo za novo leto zbrali tudi
denarno pomoč.«

»Kako pridete do denarja za
vašo aktivnost?«

»Nekaj denarja zberemo s čla-
narino, saj imamo 1851 članov.
Edino dotacijo nam daje občin-
ski odbor RKS, sicerpa imamo
še razne prostovoljne prispevke
in seveda akcije zbiranja odpa-
dnega papirja. Minulo leto smo
imeli 3 redne in 2 izredni akciji,
v katerih smo zbrali več kot 12
tisoč kilogramov papirja. Pri
teh napomih akcijah pridno so-
deiujejo starejši aktivisti, vklju-
čujemo pa tudi mlade člane RK
in pionirje OŠ Tone Čufar, kr—
pod našim vodstvom sodelujejo
pri akcijah.«

»Kakšen je odziv krajanov
pri delu RK nasploh?«

»Z veseljem lahko povem, da
se zelo radi in v velikem številu
udeležujejo raznih akcij in daja-
nja pomoči. Pri zbiranju prosto-
voljnih prispevkov imamo vse-

lej odprta vrata slehemega do-
ma in zdi se mi, da ima od vseh
organizacij in društev najboljši
stik z ljudmi prav RK. Enako
lahko rečem tudi za vse delovne
organizadje, šole in druge insti-
tucije, s katerimi naša organiza-
cija zelo dobro sodeljuje.«

»Za svoje aktivno in požrtvo-
valno družbeno delo steprejeli
že precej priznanj: srebrni
znak OF, zlato značko RK SIo-
venije, red repubtike z brona-
stim vencem in druge. Kaj vam
pomeni delo v tej humanitarni
organizaciji?«

»Rada bi poudarila, da to delo
ni lahko, vcndar ga vsi aktivisti
opravljamo s kar največjim za-
dovoljstvom. Lepo je namreč
pomagati Ijudem - starejšim,
bolnim, socialno ogroženim, saj
pri tem čutiš veliko notranje za-
dovoijstvo. To pa je tudi najlep-
še plačilo za naše delo.«

Miro Petek


